
 

Jegyzőkönyv a Bolyai Kollégium 2025.04.14-i üléséről 
 
A Választmány minden tagja jelen van az ülésen. A Választmány határozatképes, a 
jegyzőkönyvet Csóka Péter vezeti. 
Tervezett napirend: 

● TREND munkacsoport beszámoló 
● CsütEstek helyzete 
● Következő választmány időpontja 
● Amortizációs díj emelése 
● IOI, EOI válogatós emailek 
● 5%-os HÖK Kollégiumi férőhely javaslatok 
● Extrakurzus előadók 
● Eddigi feladatok áttekintése 
● Tavaszi szünetre teendők összeírása 
● Baráti kör, új igazgató javaslatok ügy lezárása 

TREND munkacsoport beszámoló 
● Írásbeli beszámoló elkérhető a Választmánytól 
● Volt pár észrevétele főleg Szilárdnak, és Andrisnak többek közt a vizesblokkokkal 

kapcsolatban 
● A beszámolót elfogadtuk 

CsütEsték helyzete 
● A legutóbbi csüteste előadás szakmailag is nagyon rossz volt, nem ez az első eset a 

félévben 
● Jövőre más fogja szervezni, mert sokat kéne növelni a színvonalon 
● Andris ebben a félévben elkezd betanítani valakit, aki jövő szeptembertől csinálni tudja 
● Hosszabb vita alakult ki arról, hogy kérjünk-e konkrét témát az előadóktól vagy ne 

Következő Választmányi ülés időpontja 
● Április 28-án lesz KolHÖK kgy, ezen az alelnök fog részt venni, így a választmány a 

szokásos időpontban lesz tartva 
Amortizációs díj emelése 

● Infláció miatt muszáj emelni 
IOI, EOI válogatós emailek és vendégfogadás általánosságban 

● Túl sok szobára jut a vendégfogadási kérelmek nagyon nagy része, ezen változtatni 
kéne 

● Andris javaslata alapján lesz egy táblázat, ahova középsőkre lebontva  beírjuk a 
vendégfogadásokat 

● Egy középsőben ne legyen 5 éjszakánál tovább vendég 
5%-os HÖK Kollégiumi férőhely javaslatok 

● Tehetünk a KolHÖK-nek javaslatot a szociális kollégiumi férőhelyek 5%-ára 
● Kiküldjük a kollégistáknak, hogy valakinek van-e javaslata 

Extrakurzus előadók 
● Jobb lenne, ha nem heti rendszerességgel lennének extrakurzusok, hanem ritkábban, 

akár csak egy alkalommal 



 

● A probléma az, hogy túl sok mindent tanulunk az egyetemen, szakszemináriumokon stb, 
felesleges lenne az extrakurzuson is ezt csinálni. Érdekesebb lenne, ha interaktív 
programok lennének, például hétvégén. 

Eddigi feladatok áttekintése 
● Tonerek kész 
● Biciklik miatt holnap beszélünk Zádorral 
● Alumni GDPR kész 
● Újbuda pályázat pénzt még mindig nem kaptuk meg 

Tavaszi szünetre teendők összeírása 
● Szilárd átolvassa az ESZ-t és az Alapszabályba helyesen hivatkozza a paragrafusokat 
● Matyi megírja a Tanulmányi Szabályzatot és a Felvételi Szabályzatot LaTeX-ben 
● Az elkészült Alapszabályt kiküldeni a kollégistáknak 

Baráti kör, új igazgató ügy lezárása 
● Szilárd holnap elküldi az eddig összegyűlt javaslatokat a Baráti kör elnökének 

 
 
A választmányi ülést 20:57-kor Varga Szilárd zárta, a következő ülés időpontja 04.14. 19:00 
 
 
  Csóka Péter 


